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 Styrelseprotokoll nr: 71 
 Tid:  2021-04-07 kl. 19:00.  

Plats: Online via Teams på grund av covid-19  
pandemin. 
Närvarande:  Christoffer, Ludvig, Thomas,  
Marie-Louise, Linda. Samt Sven som anslöt vid 20:00. 

      
1 
 
 
2 

VÄLKOMMEN: 
 
 
PRESENTATION 

Christoffer hälsade den nya styrelsen välkommen och öpp-
nade mötet.  
 
Var tänkt en presentation av nya styrelsen men då det var 
problem med uppkopplingen för vissa och förhinder av andra 
slag att delta i dagens möte för andra, väljer vi att ta detta vid 
ett senare tillfälle.  

3 DAGORDNING 
a) Nya frågor 
b) Godkännande av 

dagordningen 
 

 
Inga nya frågor.  
Dagordningen godkändes.  

4 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Thomas.  

5 FÖREGÅENDE PROTO-
KOLL: 
 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna.   

6 SKRIVELSER:    
 

Inte inkommit några skrivelser.    

7 EKONOMI: 
a. Balansrapport 

 
 
 
 
 
 

b. Medlems- 
situationen 

 

  
Kassör Annmari deltar ej vid mötet, så inga uppgifter avse-
ende ekonomin.  
Hon har dock framfört förfrågan om hon måste spara alla 
handlingar som finns sedan många år tillbaka. Hon har kollat 
upp det hela och allt äldre än 7 år får lov att kastas, undrar 
hur vi ställer oss till det. Styrelsen beslutar att hon får sortera 
bort/slänga det som är äldre än 7 år.  
Oklart hur många som betalat in medlemsavgiften då  
Annmari inte deltar i mötet.  

8 BESLUTADE MEN EJ GE-
NOMFÖRDA PUNKTER. 

a. Vårstädning 
 
 
 
 
 

 
 
Datum för vårstädningen bestäms till lördagen den 15 maj kl 
10:00. Börjar med städning och därefter finns möjlighet att 
byta plantor med varandra (växtbytardag). Allt utgår från lek-
platsen.  
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b. Regnvatten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lätt fika med kaffe, festis och chokladbulle  eller dylikt fixas. 
Även ett lotteri som brukligt (Christoffer och Linda fixar pri-
ser).  
Näten till målen finns hos Bertil. Marie-Louise tar kontakt 
med honom så att de kan sättas upp i samband vårstäd-
ningen.  
Marie-Louise har fortsatt sin kontakt med Anna-Lena Biel på 
Form & Struktur i Åhus angående att ta tillvara på regnvatt-
net. Tanken var att Anna-Lena Biel skulle tillfrågas om hon vill 
komma och informera oss på en Växtbytardag. Då läget är 
som det är med coronapandemin samt att vi kan förvänta oss 
stort intresse från de boende om hon kommer, väljer vi att ta 
detta vid ett senare tillfälle så att vi inte överskrider rekom-
mendationerna om antal som samlas på en och samma plats 
även om det är utomhus.  

9 FRÅGOR FRÅN MEDLEM-
MAR MM 
 

 
Inga frågor från medlemmarna.  
 

10 INVENTERING AV AKTU-
ELLA ÄRENDEN 

a-b. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

c. 
 
 
 
       d. 
 
 
 
       e. 
 
 
 
 
 

 
 
Den nya styrelsen har i stort tagit över de arbetsuppgifter vi 
har. Ulf och Uno är fortsatt behjälpliga med uppdatering av 
vår hemsida. När coronapandemin lugnat ner sig är tanken 
att Uno ska visa Linda hur protokollen läggs ut på hemsidan 
så att vi kan fixa det själva.  
Annmari har fortfarande inte varit på banken och fixat de be-
hörigheter hon och Christoffer ska ha, men hon kommer att 
göra det inom kort.  
Christoffer har fått massor av filer och uppgifter av Ulf, inte 
hunnit titta igenom allt än.  
Uno har skrivit ut medlemskorten för kommande år och de 
finns för tillfället hos Linda. Linda tar kontakt med Annmari 
för att kolla av vilka som betalt medlemsavgifter och delar se-
dan ut dem.  
Filer och dokument sparas för närvarande lokalt. Tidigare har 
Ulf och Per använt Dropbox, vilket Christoffer för närvarande 
har problem med. Ludvig och Christoffer tittar på detta till-
sammans och ser om de kan lösa det.  
Beslut om att göra något slags utskick till de boende för att få 
fler medlemmar. Linda och Marie-Louise tittar på detta och 
kombinerar inbjudan till vårstädning/växtbytardag med in-
formation om föreningen och vilka förmåner vi har.  
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       f. 
 
 
 
 
        
 
      g. 
 
 
 
     h-i. 
 
 
 
 
 
 

j.  
 
 
 
 

LA Takvård har kommit med en offert där de erbjuder 500 kr i 
rabatt om man bokar dem innan den 31 maj. Beslut i styrel-
sen om att vi inte samordnar vilka medlemmar som önskar ta 
del av erbjudandet utan det vi kan göra är att informera om 
erbjudandet sen är det upp till var och en att ta kontakt med 
LA Takvård. Christoffer tar kontakt med LA Takvård och med-
delar detta.  
Vad det gäller erbjudande av olika slag, exempelvis under-
hållsspolning etc, beslutar vi att inte samordna sådana saker i 
föreningen utan likt ovan så kan vi informera de boende men 
sedan får man själv ta kontakt med företaget.  
Föreningens medlemmar har bland annat rabatt på  Spo-
larna, Wallgårds, Färghuset och Bosses Färg. Ludvig tar kon-
takt med de olika företagen för att bekräfta att rabatterna 
gäller samt tar även kontakt med några nya företag så som 
Optimera, Åhus Trädgård och Ved och gasol för att efterhöra 
om de är villiga att ge någon rabatt om vi uppvisar medlems-
kortet.  
Förslag om ett eventuellt utegym, förslagsvis placerat vid lek-
platsen. Ludvig tar kontakt med kommunen angående detta. 
Skulle det bli ett utegym där finns det ännu större skäl till be-
lysning.  

11.  INVENTERING AV  
AKTUELLA ÄMEN 
    a. 
 
 
 
 
 
 
 
   b. 
 
 
 
   c. 
 
   d. 
 
 
 
 
 

 
 
Funnits önskemål om grusbeläggning på stig vid slutet på En-
risvägen fram till Södra vägen. Detta togs upp vid årsmötet. 
Sven har kollat upp tomtgränser och enligt de kartorna är det 
ingen privat tomt som skulle påverkas. Efter diskussion är 
dock styrelsen helt enig om att inte driva denna fråga vidare. 
Stigen fungerar bra att gå och cykla på trots rötter som 
sticker upp och alla har uppfattningen att detta är en del av 
charmen här i Åhus. Avslutar således detta ärende. 
Angående belysning vid lekplatsen och boulebanan så har vi 
fått avslag från kommunen. Ludvig kommer att ta upp frågan 
igen i samband med att han efterhör möjligheterna för ett 
utegym.  
Gallring av parkområdena mellan gatorna är ej gjort än. Ären-
det hålls öppet tills det är åtgärdat.  
Gällande ”Idran” så avvaktar vi med att underteckna avtalet 
om nyttjanderätt tills beslut om nyasfaltering eller ej. Ser vad 
Ludvig får kontakter på C4 teknik, kan vara svårt att driva för 
många projekt på samma gång. 
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   e. 
 
 
   f. 

Angående projektgruppen för ”Idran” så vill Christoffer gå ur. 
Ingen annan i styrelsen som är intresserad av att gå med. Hål-
ler detta vilande tills vidare.  
Coyard, app för grannsamverkan, används inte av så många.  
Mycket som ej är relevant. Behåller appen tills vidare.  
Sven kollar upp skyltar angående grannsamverkan, vart man 
kan få tag på dem samt vad som krävs för att man ska få sätta 
upp dem.  
 

12 VÅRA AMBITIONER 
 

Fortsätta främja boendet i området.  

13 ÖVRIGA FRÅGOR 
 

Christoffer har mätinstrument och diverse andra saker 
hemma hos sig som är föreningens. Behåller sakerna där tills 
vidare.  
 

14 NÄSTA MÖTE Nästa möte blir onsdagen den 9 juni kl 19:00.  
 

15    AVSLUTNING    Mötet avslutas.  
 
 

 
Åhus den 7 april 2021 
 
 
Linda Torstensson      
 
Linda Torstensson, Sekreterare       
 
Justeras: 
 
Christoffer Cardling                                            Thomas Nolin  
   
Christoffer Cardling, Ordförande  Thomas Nolin 
 


